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Na kwotę blisko 12 mln zł opiewa promesa, która z rąk Wojewody Agaty Wojtyszek

odebrał Prezydent Starachowic Marek Materek, środki pochodzą z Funduszu Dróg

Samorządowych i przeznaczone zostaną na remonty ulic: Krańcowej, Fryderyka

Lempe oraz budowę ulicy Nowej Moniuszki. - Potrzebujemy od 2 do 3 lat i

zakończymy remonty wszystkich dróg gminnych po których poruszają się autobusy

komunikacji miejskiej – zapowiada prezydent.

Fundusz Dróg Samorządowych zakłada finansowanie inwestycji drogowym w cyklu

kilkuletnim a przyznane dofinansowanie może wynosić od 50 do 80 procent i

uzależnione jest od wysokości dochodu przypadającego na jednego mieszkańca.

Spotkanie, podczas którego wojewoda wręczyła samorządowcom promesy na

remonty dróg, odbyło się w Starostwie Powiatowym w Starachowicach.

- Gminy Powiatu Starachowickiego łącznie otrzymały ponad 25 mln zł na remonty

dróg – informuje Wojewoda Świętokrzyski Agata Wotyszek - Istotną zmianą w tym

programie jest to, że każdy z samorządów może ubiegać się dofinansowanie

dowolnej ilości inwestycji, w zależności od potrzeb i możliwości budżetu. Bardzo się

cieszę, że możemy środki finansowe przekazać, że nasi mieszkańcy chwilowo będą

mieli utrudnienia w ruchu komunikacyjnym, ale po realizacji tych zadań będziemy

mieli drogi bezpieczne i o to chodzi i za taką pracę samorządowcom serdecznie

dziękuję.

Powiat Starachowicki otrzymał dofinansowanie w kwocie 3 mln 600 tys zł na

realizację dwóch zadań, jedno będzie realizowane na terenie Gminy Brody, drugie

na terenie Gminy Mirzec. Gmina Brody będzie realizowała dwa zadania na które

otrzymuje 692 tys zł. Gmina Mirzec jedno przedsięwzięcie za 1 mln 719 tys zł.

Gmina Pawłów zaplanowała wykonanie 7 zadań na które otrzymuje 7 mln 645 tys zł.

Gmina Starachowice otrzymała największe dofinansowanie w wysokości 11 mln 853

tys zł.

Uczestnicząca w spotkaniu Poseł Maria Zuba, jedna ze współautorek programu

podkreśliła, że jest on odpowiedzią na potrzeby mieszkańców w zakresie budowy

dróg lokalnych oraz samorządowców odnośnie możliwości finansowania inwestycji

kilkuletnich. Przypomnijmy, że wcześniejsze programy dotyczyły współfinansowania

inwestycji realizowanych w cyklu jednorocznym.

- Wszystkie wnioski złożone przez samorządy otrzymały dofinansowanie, pomimo

krótkiego czasu na ich przygotowanie - mówiła posłanka Maria Zuba. - Gratuluję

determinacji i odwagi, ktoś kto nie ma odwagi tak naprawdę nie powinien się

znaleźć na czele samorządu. Życzę powodzenia w realizacji tych zadań.
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Gmina Starachowice za kwotę blisko 12 mln zł, jak informuje prezydent, zamierza

wyremontować dwie ulice, a trzecią zbudować od podstaw.

– W ramach uzyskanego dofinansowania będziemy realizowali trzy najważniejsze

zadania, jedno to budowa ul. Fryderyka Lempe, wykonawcę, który zajmie się

remontem mostu zlokalizowanego w ciągu tej ulicy mamy już wybranego. Za chwilę

wybierzemy też wykonawcę remontu drogi, obecnie jest to droga gruntowa, która

po zakończonych pracach zyska nową nawierzchnię, ze wzmocnioną podbudową.

Druga droga, bardzo ważna, to ul. Krańcowa mamy tam zlokalizowane duże zakłady

przemysłowe m.in. zakład Animex, który zatrudnia około 2 tysięcy pracowników. To

zadanie także będzie realizowane w ramach Funduszu Dróg Samorządowych.

Trzecim zadaniem, jest budowa tzw. Nowej Moniuszki, czyli połączenia pomiędzy ul.

Kielecką a ul. Nowowiejską tzw. nowym śladem, będzie to zupełnie nowa droga. 50

procent dofinansowania tyle udało nam się uzyskać w ramach Funduszu Dróg

Samorządowych. Gratuluję, szczególnie kolegom samorządowcom, którzy uzyskali

80 procent dofinansowania ze względu na wskaźnik dotyczący zamożności

samorządu. Mam nadzieję, że planowane zmiany w przepisach, pójdą w tym
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kierunku, że takie samorządy jak Starachowice będą mogły liczyć również na 80

procentowe dofinansowanie, bo plany mamy bardzo ambitne.

 

https://www.youtube.com/watch?v=R_oJYnMnW9Q
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